
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

ÅRSMÖTESHANDLINGAR 

 

 

 

 

 

HÖSTMÖTE 
GÄVLE 
GOLFKLUBB 

 
TORSDAG 28 NOVEMBER 

2024 
Gävle Konserthus, Bo-Lindesalen, kl. 19:00  

Innan årsmötet 
Prisutdelningar KM, 

vandringspris, årets junior 
flicka & pojke 

 



 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

DAGORDNING 

1. Öppnande av mötet 

2. Fastställande av röstlängd för mötet. 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande 

4. Fastställande av föredragningslista. 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

6. Val av protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordförande skall 

justera mötesprotokollet. 

7. Fastställande av medlemsavgifter och andra avgifter. 

8. Fastställande av verksamhetsplan, budget, investeringsbudget samt övriga 

ekonomiska frågor för kommande verksamhets- och räkenskapsår. 

9. Val av: 

a.  klubbens ordförande för en tid av 1 år 

b. stadgeändring bil 1. Styrelsens förslag till styrelsens sammansättning.  

c. val enligt valberedningens förslag  

d.  2 revisorer för en tid av 1 år. I detta val får styrelsens ledamöter ej 

deltaga 

e.  4 ledamöter i valberedningen för en tid av ett 1 år, av vilka en skall 

utses som ordförande 

f.  ombud till GDF-möte 

 

10.  Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

- Motion från medlemmar 

   Se bilaga 2 

         Se bilaga 3 

         Se bilaga 4 

11. Övriga frågor 

            - Allmän info från klubben 

 

     12. Mötets avslutande 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Styrelsens förslag till 
Spel-, medlems- och övriga avgifter 2025 
 

Kategori Förklaringar Avgifter 2025 
Seniorer Födda 1999 eller tidigare               8500kr 
Vardagsmedlemmar Födda 1999 eller tidigare, vardagsspel till 15.00 6200kr 
Hyresmedlemskap Hyra av spelrätt 12100kr 
5 ronder/år Med spelrätt, Pay & Play fritt 4100kr 
5 ronder/år Utan spelrätt, Pay & Play fritt               4600kr  
22-25 år Fullvärdig födda 2000-2003 5600kr 
Äldre juniorer Födda 2004-2006 3700kr 
Yngre juniorer Födda 2007-2012 2600kr 
Knattar Födda 2013 eller senare                 100kr  
Pay & Play Testebo fritt               2800kr        
Greenfeemedlemskap Avgiften går till idrottsverksamheten 1495kr 
Städpant  400 kr 

Passiva Medlemmar med spelrätt som ej är aktiva 1000kr 
Skåpavgift 40 cm 600 kr 
Skåpavgift 60 cm 900 kr 
Skåpavgift 80 cm   1200 kr 
Bilavgift Avgift för medlemmar med egen golfbil              1500kr 

 

 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

VISION, UTVECKLINGSPLAN OCH MÅL 2025  
FÖR GÄVLE GOLFKLUBB   

 
 
VISION 
 
Gävle Golfklubb uppfattas av golfsverige som en av de ledande golfklubbarna. 
 
 
VERKSAMHETSIDÉ 
 
Gävle Golfklubb är en ideell förening. Den ideella basen utgör en viktig drivkraft i arbetet och skapar 
engagemang för frivilliga insatser som på sikt är grunden för en sund utveckling av klubben.  
 
Klubben är medlem i Riksidrottsförbundet genom Svenska Golfförbundet.  
 
Klubben har i huvudsak tre verksamhetsområden: 
 
* motionsidrott 
* ungdomsidrott 
* tävlingsidrott 
 
Vår verksamhet är öppen för alla och vi välkomnar aktiva 
med funktionsvariationer inom samtliga 
verksamhetsområden enligt ovan.  
 
 
ÖVERGRIPANDE MÅL 
 
Gävle Golfklubb har som övergripande mål att ge medlemmar, gäster och samarbetspartners möjlighet till 
golfspel på utmanande och välskötta banor. Detta ska ske i en trivsam miljö på en välutrustad 
golfanläggning enligt fastställd skötselplan. Klubben ska sträva mot en kontinuerlig utveckling inom alla 
verksamhetsområden. Vår unika position med närhet till Gävle centrum och ett centralt läge i Sverige 
nyttjas maximalt i syfte att skapa attraktionskraft för nya medlemmar, samarbetspartners och 
greenfeegäster.  
 
Vår idrottsliga verksamhet leder till att vi rankas som en av Sveriges främsta klubbar såväl  
vad avser seniorer som juniorer. 

 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mål och aktiviteter för år 2025 

 
MEDLEMMAR 
 

• Förhandla fram attraktiva greenfeeöverenskommelser med närliggande klubbar. 

• Säkerställa att starters finns under helger. 

• Fortsätta med kontroller på banan gällande ordning och reda 
 

KOMMUNIKATION 
 

• Regelbundet kommunicera nyheter, banstatus och annan relevant information.  

• Utveckla formerna för kommunikation och information. 

 
BANA, BYGGNADER OCH ANDRA ANLÄGGNINGAR 
 

• Fortsätta arbetet med att ta fram en detaljplan på delar av hål 14 och 15 Gamla Banan 

• Installera solceller på klubbhuset. 

• Utveckla banornas skötsel för att skapa hög finish och en positiv spelupplevelse för alla. 

• Tillsätta en utvecklingsgrupp för bana och anläggning 

• Säkerställa att fastigheter och byggnader motsvarar dagens krav i fråga om miljö, energi säkerhet, 
kvalitet m.m. 

• Fortsätta med underhåll och renovering av befintliga fastigheter utifrån fastställd skötselplan. 
 

IDROTT OCH TÄVLINGAR   
 

• Se Idrottskommitténs verksamhetsplan 
 
MARKNAD 
 

• Marknad går in under operativt ansvar under klubbchefen 

• Erbjuda klubbens samarbetspartners värdeskapande samarbeten. 

• Utveckla former för samarbeten och att attrahera nya samarbetspartners. 
 
 
EKONOMI 
 

• Säkerställa klubbens ekonomiska utveckling för att möjliggöra prioriterade  
investeringar utan att äventyra vår ekonomiska stabilitet och trovärdighet. 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

FÖRSLAG TILL BUDGET, INVESTERINGSBUDGET 

SAMT ÖVRIGA EKONOMISKA FRÅGOR FÖR 2025 

  

 
       Budget 2024        Prognos 2024        Budget 2025 

Medlemsavgifter 12 200 000 12 300 000 13 800 000 

Greenfee 1 900 000 2 400 000 2 500 000 

Sponsorintäkter/Företagsgolf 3 200 000 3 500 000 3 500 000 

Startavgifter 275 000 320 000 320 000 

Skåp/bilar/försäljning 600 000 790 000 800 000 

Träningsintäkter/golfgymnasiet 375 000 375 000 400 000 

Arrenden 650 000 620 000 540 000 

Bidrag 675 000 700 000 580 000 

Övriga intäkter 300 000 250 000 500 000 

S:A INTÄKTER 20 175 000 21 255 000 22 940 000 

Personalkostnader -8 500 000 -8 500 000 -10 100 000 

Bana/maskiner -4 300 000 -4 600 000 -4 900 000 

Fastighet -1 020 000 -1 220 000 -1 250 000 

Träning/tävling -1 400 000 -1 540 000 -1 590 000 

Förbundsavgifter -480 000 -510 000 -510 000 

Övriga kostnader -1 600 000 -1 990 000 -1 830 000 

Avskrivningar -1 540 000 -1 640 000 -1 640 000 

Räntekostnader -250 000 -280 000 -320 000 

S:A KOSTNADER -19 090 000 -20 280 000 -22 140 000 

RESULTAT 1 085 000 975 000 800 000 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Investeringsbudget 2025    

2 Greenklippare   1 000 000 

4 Golfbilar   400 000 

Solceller tak   600 000 

    
Summa investeringar   2 000 000 

    

Finasiering externt    

Leasing   800 000 

    

Budgeterat Kassaflöde   -400 000 
 

  

   

  

  

   

   

   



 
 

 

 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Bilaga 1 
 
Styrelsens förslag till stadgeändring 
7 Kap Styrelsen 
1§  
Nuvarande text: Styrelsen ska bestå av ordföranden och 8 övriga ledamöter. 
Ändras till: Styrelsen ska bestå av ordföranden och minst fyra och högst 10 
ledamöter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bilaga 2 
 
Avskaffande av städavgift 
 
Gävle Golfklubb är en av allt färre golfklubbar i Sverige som fortfarande tar ut en städavgift i 
samband med att årsavgifterna skall betalas. Denna kvarleva återfås med olika alternativ vid 
närvaro på städdag(ar) om sådana kallas till. 
 
Dock är det uppenbart att städavgiften - fn 400 kr - är en förtäckt del av den budgeterade 
medlemsintäkten med vetskap om att endast ett fåtal av klubbens medlemmar hörsammar 
kallelsen och därmed kommer ifråga att återfå avgiften i någon form. 
Jag inser självklart att det skulle bli kaos om alla medlemmar hörsammar städdagarna och deltar 
med brist på arbetsuppgifter som följd. 
Ideellt arbete är viktigt för föreningar som golfklubben för att fungera. Men det ska vara tydligt i 
budgeten vad avgifterna används till. 
 
I stället vore det mer tydligt att avskaffa städavgiften och istället höja årsavgiften med 
motsvarande summa. 
Då är det fortfarande möjligt att ersätta de som ställer upp på städdagarna på samma sätt som 
sker idag men att alla avgifter redovisas på rätt sätt. 
 
Förslag till beslut: 
Avskaffa städavgiften i nuvarande form och öka istället årsavgiften med motsvarande belopp så 
den därmed redovisas i räkenskaperna på rätt sätt. 
Ersätt de medlemmar som hörsammat kallelsen till städdagarna på samma sätt som görs idag. 
 
Med vänlig hälsning 
Lars-Åke Linander 
 
 
Styrelsen yrkar på att motionen skall bifallas och träda i kraft från verksamhetsåret 2026. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bilaga 3 
 
Eget klubbrum för medlemmarna. 
 
När vi byggde det nya klubbhuset 1998 var det meningen att medlemmarna skulle få ett 
klubbrum att vistas i. Ett klubbrum med sköna fåtöljer, golffoton och golftavlor på väggarna. 
Böcker och tidskrifter om golf. Plats för styrelsemöten och andra medlemsmöten typ Gröna-
kortetkurser t.ex. Så blev det inte. Medlemmarnas klubbrum har blivit entréhallen och detta är 
inte värdigt en så fin klubb som Gävle Golfklubb. 
 
Ett försök gjordes för 10-12 år sedan att få till ett klubbrum. Ritningar togs fram på en 
överbyggnad av stora restaurangaltanen. Ett övre klubbrum med balkonger ut mot övningsgreen 
och mot hål 9. Sponsorpengar togs fram och material och arbetstimmar från entreprenörer till ett 
värde på nästan tre mkr. Hela idén överlämnades vid ett Årsmöte på Grand Central Hotel men 
dåvarande ordförande vägrade ta emot projektet. 
 
Men det är dags att titta igen på ett sådant projekt. Vi har en fin restaurang, som serverar god 
mat. En populär restaurang. Kanske för populär eftersom halva Gävles hantverkskår tar upp 
platserna från kl 11-14. Medlemmarna har dock bra tillgång till utrymmena under sommaren men 
när vi kommer in i september- oktober är det stängt. Då får medlemmarna sitta i entréutrymmet. 
Vore det inte på sin plats att medlemmarna fick ett eget utrymme, ett klubbrum där man kunde 
träffas och trivas och ta en fika. 
 
Förslaget är att man bygger detta klubbrum och satsar pengar på detta i stället för att bygga om 
Gamla banan. Det går säkert att få stor sponsorhjälp från entreprenörer i byggbranschen och 
byggmaterialföretag. 
 
Dessutom önskas att styrelsen tittar igenom gamla kontrakt med Golfshop och Restaurang. Där 
står troligen att dessa två skall vara öppna en halvtimme före första bokning på banan. Det har 
förekommit att greenfeegäster inte fått ut golfvagn i tid utan fått bära sin tunga bag de första 9 
hålen. 

Kenneth Bognesand 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Styrelsens svar på motion gällande klubbrum 
 
Styrelsen kan i och för sig hålla med om att ett klubbrum kan vara trevligt. Dock finns det en risk 
att rummet bara används av ett fåtal medlemmar och under en begränsad del av säsongen 
(september, oktober).  
I dessa tuffa ekonomiska tider och med de investeringsbehov som finns på banorna och med 
den begränsade tid ett klubbrum används anser inte styrelsen att det finns ekonomiskt utrymme 
för ett klubbrum. 
 
Med hänvisning till ovanstående föreslår styrelsen att motionen avslås. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bilaga 4 

 
Ombyggnad Gamla banan 
 
Det pratas en hel del om ombyggnationen av Gamla banan. Har inte hört någon som är positiv 
till denna ombyggnad. Varifrån kommer idéerna om denna ombyggnad. Varför skall den byggas 
om. Är det nödvändigt att belasta klubben med tiotals miljoner i lån. 
 
Gamla banan är en gammal klassisk, fin bana, som många tycker om att spela på. Den är väl 
avvägd med öppna landskap och korridorer i skogspartier. Den är lagom omväxlande för att 
spela. Det känns väldigt onödigt att gå in och möblera om hela banan och tro att den skall bli 
bättre. Det enda vi vet är att den blir oerhört dyr och med de skisser vi fått presenterade ser vi 
kostnader på över 60 miljoner kr. Detta är för mycket för vår klubb. Vi vill inte försätta vår 
klubb i ekonomiska problem och kanske, som några andra klubbar i Sverige, konkurs och i 
slutänden värdelösa andelsbrev för medlemmarna. Om några i klubben tycker att vi skall bygga 
om gamla banan till en ny mästerskapsbana, så är det onödigt. Det räcker bra med Avan som 
mästerskapsbana. Då säger någon att den måste byggas om för den är gammal och sliten. 
Världen är full av gamla, fina golfbanor, som spelare köar till för att få spela. Den gamla banan 
kan rustas upp försiktigt under flera år framåt och detta för kostnader under 10 mkr. Tittar man 
på skisserna, så ser man att vårt övningsfält skall flyttas och i stort sett halveras eller bli ännu 
mindre. Ett övningsfält som är oerhört mycket besökt. Hål 14 och 15 skall byggas om p.g.a. 
närhet till bebyggelse och väg. Här har gamla styrelser syndat när de inte varit observanta på 
detaljplaner, som kommunen tagit fram. Här skulle man naturligtvis varit upp på kommunen och 
påtalat att golfbanan behöver säkerhetszoner och att den nya bebyggelsen får flyttas längre ut i 
skogen. Det är heller inte för sent att protestera mot vissa felaktigheter. Gamla Bönavägen kan 
t.ex. flyttas längre upp i skogen och så tar man bort asfalten på den del som går närmast hål 15 
nu. Och tycker kommunen det blir dyrt, så kan klubben bidraga med en miljon kr till flytten och 
kanske lite maskintid med vår grävskopa. Detta blir billigare än att bygga om hålet. 
 
Eftersom så många i klubben funderar över ombyggnationen och varför man skall bygga om 
denna fina bana, så föreslår jag en riktig omröstning där alla kostnader presenteras och där alla 
medlemmar får lägga sin röst. 
 

Kenneth Bognesand 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Styrelsens svar till motion gällande Masterplan 
 

Vid höstårsmötet 2023-11-29 beslutades följande gällande masterplan. Se citat ur protokoll: 
 

”Efter genomgången fastställde Höstårsmötet verksamhetsplanen för 2024.  

I senaste verksamhetsplanen önskades en ändring i skrivningen om Masterplanen under rubriken 
Bana, byggnader och andra anläggningar. Skrivningen ändras till Fortsatt planering av 
genomförande av Masterplan i stället för Genomförande av Masterplan i syfte att utveckla vår 
golfanläggning i alla avseenden. 
 
Med den ändringen fastställde Höstårsmötet verksamhetsplanen.  
Under mötet diskuterades genomförandet av Masterplan. Det beslut som fattats idag när det 
gäller verksamhetsplanen innebär inte att medlemmarna har beslutat om ett genomförande av 
Masterplan. Medlemmarna kommer vid ett senare tillfälle under ett extra årsmöte fatta beslut om 
Masterplanen.” 
 
 
Mot bakgrund av detta anser styrelsen att motionen är besvarad. 

 


